
Blagoslovitev društvenih
praporov v Sostrem

Potreba po intresnem združevanju se je
z osamosvojitvijo in nastopom demokra-
cije zelo razširila, saj je v prejšnjem režimu
ves nadzor nad združenji, društvi in dru-
gimi asociacijami imela v rokah SZDL. Ta
je tudi kadrovsko skrbela. da v te asoci-
acije ni zavel drugačen kot režimski duh.

Po osamosvojitvi se je tudi na tem po-
dročju temeljito spremenilo, saj je zavel
nov duh in dal novih možnosti za razvoj
društev, združenj in dela, ki temelji na
nekaterih novih vrednotah.

Tako so se samo lani in letos v krajevni
skupnosti Zadvor ustanovila tri društva:
radioamatersko, sadjarsko-vrtnarsko in
konjeniško.

Najstarejše, radioamatersko. ki ga vodi
Anton Mrvar iz Podmolnika, je poleg
svoje strokovne usposobljenosti poseglo

tudi na humanitarno področje, ko je iskalo
in še išče v Bosni sorodnike beguncev, ki
živijo v Sloveniji.

Sadjarsko-vrtnarsko in konjeniško dru-
štvo sta bili ustanovljeni letos. Vsako zdru-
žuje ljudi svojega interesa. obe pa z željo,
izboljšati delo in strokovnost na področju,
kjer delujeta. Sadjarsko-vrtnarsko društvo
ima prek sto članov, kar daje misliti, kolik-
šen je interes za sadjarstvo in vrtnarstvo,
zaupanje v društva in njegova strokovna
predavanja.

Podobno je tudi s konjeniškim dru-
štvom, za katero pa niso zainteresirani
samo kmetje, temveč tudi ljubitelji konj in
konjskega športa. Ta je v Sloveniji čedalje
bolj priljubljen. Njegov namen je zboljšati
pasmo konj in jih znova vrniti v kraečko
delo. V ta namen so konec tega meseca
organizirali strokovni ogled sejma konj in
konjske opreme v Veroni.

Vsa ta društva so na zahvalno nede-
Ijo in na dan zaščitnika sostrske žup-
nije sv. Lenarta razvila svoje prapore
in jih ob tej priložnosti blagoslovila.
Blagoslov je pred polno cerkvijo
opravil dekan Tone Rojc, župnik na
Žalah, ob asistenci domačih duhovni-
kov.

Po blagoslovu je bil pred cerkvijo kratek
kulturni program, v katerem so navzoče
pozdravili tudi predsednik društev Milan
Anžič, Avgust Matos in Ignac Gašperšič.
Tej svečanosti z dobrimi željami za nadalj-
nje delo sta prisostvovala tudi inž. Bojan
Zajc, sekretar za kmetijstvo in prehrano
Občine Moste-Polje, in pa poslanka SLS
v parlamentu Metka Karner-Lukač.
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